
      УДРУЖЕЊЕ ГЕОДЕТСКИХ И ГРАЂЕВИНСКИХ ШКОЛА СРБИЈЕ 

 

 

 

 

број: службено/21 
датум: 22.10.2021. године 
 

Скупштина Удружења геодетских и грађевинских школа одржана је у Крагујевцу, у  петак ,  
04.02.2022.године са почетком у   1230 часова часова у  Првој техничкој школи у Крагујевцу,  
Радоја Домановића 8, Крагујевац., 

Скупштини Удружења геодетских и грађевинских школа присуствовали су следећи 

чланови: 

1. Исо Планић – председник Удружења, Политехничка школа Суботица 
2. Драган Пантовић- потпредседник Удружења, Техничка школа Чачак 
3. Васко Николов - секретар Удружења, МТШ „14 октобар“ Краљево 
4. Гојко Бановић – руководилац Центра за средње стручно образовање  и образовање 

одраслих – ЗУОВ 
5. Горан Марковић - Факултет за машинство и грађевинарство Краљево 
6. Стефан Михајловић- Факултет за машинство и грађевинарство Краљево 
7. Мехо Цамовић - Школа за дизајн текстила и коже  Нови Пазар 
8. Жељко Савић – Техничка школа Милева Марић-Ајнштајн Нови Сад 
9. Сретен Васић - ГТШ „ Неимар“ Ниш 
10. Раде Зејак- Грађевинска школа Београд  
11. Данијела Ненадић - Техничка школа „Радоје Љубичић“  Ужице 
12. Ирена Госпавић - Техничка школа „Радоје Љубичић“  Ужице 
13. Александар Ракићевић – ГТШ “Бранко Жежељ“ Београд  

14. Зорица Ранчић – Архитектонска техничка школа Београд 
15. Милица Јевтић - Архитектонска техничка школа Београд 
16. Снежана Пандуревић Алексић - Геодетска техничка школа 

17. Миливоје Ђорђевић- Техничка школа Власотинце 

18. Живко Милентијевић – Техничка школа „ Михајло Петоровић Алас“ Кос.Митровица 

19. Југослав Богићевић   -  Техничка школа 23 мај. Панчево 

20. Оливера Бировљевић - Техничка школа Шабац 

21. Љиљана Ђорђевић - Техничка школа Шабац 

22. Наташа Леловић – Школа за бродарство, бродоградњу и хидроградњу Београд 

23. Драгана Ромић-– Школа за бродарство, бродоградњу и хидроградњу Београд 

24. Зоран Зорић – Прва техничка школа Крагујевац 
25. Дејан Антић - Електротехничка и грађевинска школа „Никола Тесла“ Јагодина 
26. Славко Дувњак - Политехничка школа  Суботица 
27. Илхан Муратовић- Средња школа Нови Пазар 

28. Ернад Чебовић- Средња школа Нови Пазар 

29. Себила Хасановић - Школа за дизајн текстила и коже  Нови Пазар  

30. Амар Серезлић - Школа за дизајн текстила и коже  Нови Пазар 

31. Весна Савић – Прва техничка школа Крагујевац 
32. Ивана Петровић– Прва техничка школа Крагујевац 
33. Небојша Кованџић-  Техничка школа Власотинце 

 

 

улица:        Максима Горког 38,  24000 Суботица 
тел/факс:   024/ 663 – 100; 
е-маил:      udruzenje.gradj@gmail.com 
ПИБ: 107261273;            МАТИЧНИ БРОЈ: 28061480 
Текући рачун: 325-9500600025520-23  Војвођанска банка-ОТП 

mailto:udruzenje.gradj@gm
http://www.nbs.rs/rir_pn/pn_rir.html.jsp?type=rir_results&lang=SER_CIR&konverzija=no#5


На Скупштини присуствују и: 
 

1. Елидо Бандељ – руководилац завршеног Пројекта НОКС 
2. Станко Матић – претходни председник Удружења 
3. Синиша Којић- председник ЗМШ и диртектор Средње школе Крагујевац 

 
За Скупштину Удружења  предложен  је  следећи: 

Д  Н  Е  В  Н  И      Р  Е  Д 

1. Усвајање записника са Скупштине одржане 22.10.2021. године, одржане у 
Власотинцу – известилац Васко Николов, секретар Удружења; 

2. Информација са састанка Управног и Надзорног одбора одржаних дана  
23.10.2021 i 03.02.2022. године – известилац Исо Планић, председник 
Удружења 

3. Актуелности у подручју рада геодезија и грађевинарство - известилац Гојко 
Бановић, руководилац Центра за стручно образовање и образовање одраслих 
- ЗУОВ; 

4. Усвајање предлога измена и допуна Статута Удружења геодетских и 
грађевинских школа Србије- известилац Исо Планић, председник Удружења 
и Васко Николов, секретар Удружења; 

5. Сарадња са високошколским установама, социјалним партнерима и 
Привредном комором Србије - известилац Исо Планић председник 
Удружења; 

6. Припреме за 31. републичко такмичење у Новом Пазару, домаћин Школа за 
дизајн коже и текстила – известиоци Мехо Цамовић директор школе  и 
Драган Пантовић, потпредседник Удружења ;  

7. Финансијски извештај за претходни период-известилац Исо Планић 
председник Удружења;  

8. Текућа питања;  
 

Пре почетка радног дела Скупштине присутнима се обратио  Зоран Зорић - директор  
Прве техничке школе Крагујевац који  се захвалило присутнима на доласку у Крагујевац и 
Прву техничку школу,  пожелео добродошлицу и успешан рад.  

Након тога се прешло на рад по предложеном и усвојеном дневном реду. 

АД 1.   
Записник  са  претходне седнице је усвојен једногласно и без примедби. 

 
АД 2.  
 Након што је упознао присутне да су одржане две седнице Управног одбора, прва 
након одржане Скупштине у Власотинцу, а друга 03.02.2022. године која је заказана ради 
изјашњавања чланова УО о предлогу измена и допуна Статута Удружења, председник је 
дао реч секретару Удружења, да обавести присутне чланове о резултатима изјашњавања.  
Секретар Удружења је обавестио да је сходно Правилнику о раду Управног одбора 
одржана електронска седница и да је након рока констатовано да се 9 (девет) чланова 
Управног одбора изјаснило за прихватање предлог а измена и допуна Статута Удружења и 
да није било гласова против и уздржаних. 
 На седницама Управног и Надзорног одбора које су одржане након седнице 
Скупштине у Власотинцу, Надзорни одбор је усвојио финансијски извештај за претходни 
период, а Управни одбор је разматрао све предложене тачке дневног реда и донео 
одговарајуће закључке, који се налазе у записнику на сајту Удружења.  
 Такође је секретар Удружења обавестио присутне да је у сарадњи са Факултетом за 
машинство и грађевинарство из Краљево, договорена сарадња у делу стручног 



усавршавања наставника и да је ФМГ  аплицирао са темама за стручно усавршавање 
наставника у новом Каталогу, и да ће у наредном периоду свим школама бити достављена 
подробнија информација о модалитетима реализације. 
 Присутни чланови Скупштине прихватили су извештај без примедби. 
  
 
 
АД 3. 

Гојко Бановић, руководилац центра за средње стручно образовање и образовање 
одраслих ЗУОВ-а. У свом излагању навео је: 

❖ Урађена је ревизија плана наставе и учења за образовни профил Архитектонски 
техничар и Геодетски техничар-геоматар. Савет за стручно образовање је усвојио 
измењени план наставе и учења па ће Архитектонски техничар од септембра 
кренути по новом плану од школске 2022/23. 

❖ Радна група је урадила и ревизију плана наставе и учења за образовни профил 
Геодетски техничар-геометар, али је Агенција за квалификације покренула 
иницијативу за модернизацију стандарда квалификација и стандарда занимања за 
(архитектонски, грађевински, геодетски техничар-геометар и монтер суве градње) 
па ће се сачекати мишљење Секторског већа крајем фебруара или у марту, а након 
тога ће се планови наставе и учења усагласити са стандардом занимања и 
стандардом квалификације. 

❖ За Монтера суве градње урађен је нови стандард и биће потребно урадити нови 
курикулум, а усвојен је и нови стандард за Оператера основних грађевинских радова 
у који је унета и квалификација везана за монтажну градњу, па је добијена нова 
квалификација у грађевинарству па ће се и тај курикулум радити на основу новог 
стандарда. 

❖ Готове су иницијативе за два трогодишња занимања Декоратер зидних површина и 
Керамичар-терацер-пећар, да се уради нови стандард квалификације, док код 
Руковаоца грађевинске механизације, без обзира на усвојени нови стандард, нема 
битнијих промена у курикулуму. За прва два је потребно урадити нови курикулум. 
Још је питање за образовни профил Подополагач који тражи привреда. Потребно је 
видети како ће Министарство поставити тај образовни профил у систему 
образовања, па ћемо тако и дефинисати курикулум. На тај начин би се омогућило да 
се врши комбиновање образовних профила у плану уписа јер су сви модернизовани 
и мееђусобно усаглашени. 
Ако успемо да ово завршимо подручје рада ће бити комплетно довршено са 
стандардима квалификација, и новим плановима наставе и учења.  

❖ Приручник за полагање матурског испита за образовни профил Грађевински 
техничар  ће бити постављен на сајту од понедељка 07.02. Примедбе се могу 
доставити и биће размотрене на радној групи, само ћемо се договорити коме ће се 
доставити питања у оквиру Удружења и коме ће бити прослеђена. Предвиђене су и 
обуке за наставнике око реализације матурског испита које ће организовати Завод 
за унапређивање, а које неће бити везане за обуке у оквиру припреме државне 
матуре. 

❖ Такође и Приручник за полагање завршног испита  за Руковаоце грађевинаком 
механизацијом ће бити постављен на сајт Завода и биће организоване обука за 
школе, али након завршетка пилота државне матуре. 

❖ Пилотирање државне матуре ће бити 04-06. априла, а Стручно упутство ће бити 
достављено школама када га министар потпише. Оно што је информација је да ће сви 
ученици четворогодишњих занимања полагати математику и српски језик. За сва 
питања потребно се обратити Пројекту државне матуре. 

❖ Сви планови наставе и учења радиће се да се могу реализовати и као стандардни и у 
дуалном систему. 



❖ Објављен је нови Правилник за ЈПОА и уз већ објављен Правилник за ППУ, и по њему 
се могу организовати обуке. 
Сретен Васић директор ГТШ „Неимар“ Ниш је предложио да се у његовој школи 
организују обуке за оцењиваче.  
 
 
 

АД 4. 
 Исо  Планић, председник Удружења је подсетио да под овом тачком дневног реда 
треба разматрати измене и допуне Статута, па је предложио да секретар Удружења 
образожи предлог измена и допуна Статута. 
Након тога је секретар Удружења образложио предлог измена и допуна Статута.  
За усвајање предлог измена и допуна Статута гласали су сви присутни чланови 
Скупштине. 
 
АД 5.   
 Председник Удружења је информисао о свим контактима и сарадњи са 
високошколским установама (Суботица, Боград, Нови Сад) . Након тога је дао реч  Горану 
Марковићу продекану ФМГ за међународну сарадњу и промоцију факултета, који је 
представио факултет , студијске програме и већ успостављену сарадњу са школама у 
окружењу. 
 
АД 6. 

Исо Планић, је дао реч Драгану Пантовићу, који је изнео чињенице везане за 
организацију такмичења. Присутнима се обратио Мехо Цамовић, директор школе 
домаћина такмичења.  Термин 13.мај. 2022. године, а да је договорено да домаћин остаје 
исти.  

I - Теоријске дисцилине: 
1. Грађевинске конструкције.....................................................................2 разред 
2. Статика и отпорност материјала........................................................3 разред 
3. Апликативни рачунарски програми-АutoCAD i ArchiCAD        

.................................................2 и 3 разред 
4. Математика ....................................................................................................4 разред 
5. Организација грађења (Технологија грађ.радова)....................4 разред 
6. Геодетска мерења и рачунања.............................................................4 разред 

 
II- Практичне дисциплине :  
1.   Керамичар-терацер-пећар 
2. Декоратер зидних површина 
3. Руковалац грађевинском механизацијом,  
4. Оператер основних грађевинских радова.   

Такмичарски дан је 14.05.2022. године. Остаје да се реализују школска 
 такмичења реализују до краја марта . Обавеза школа је да доставе ранг листе 
(пријаве) и задатке са школских такмичења.  

Задаци за трогодишња занимања су из Приручника за полагање завршних  
испита који су урађени делом за Пројекат државне матуре, а делом на сајту ЗУОВ-а. 

На предлог Зорице Ранчић, директорке  АТШ, договорено је да се у оквиру 
области и тема за такмичење врло прецизно дефинишу шта и на ком нивоу је 
урађено у овим околностима па ће се такав допис доставити факултетима ради 
израде задатака.  

На предлог Дејана Антића, усвојен је предлог да се ученици другог разреда 
укључе у такмичење АutoCAD, што је усвојено.  

 



АД 7.  
 Председник Удружења је поднео финансијски извештај за претходну годину, и са 
задовољством констатовао да су све школе измириле обавезе за претходни период у 
седницу.  На рачуну је око 142,000.00 динара. Предлог је да и у наредном периоду остане 
чланарина 1,200.00 динара по одељењу. 
Нагласио је да су средства трошена врло рационално и у складу са Правилником, а да су 
сви трошкови презентовани члановима Надзорног одбора, али и у материјалу који је 
достављен. Након краће дискусије предлог финансијског извештаја је усвојен. 
 
АД 8. 

С обзиром да Гојко Бановић одлази у пензију 08.02.2022. године, Исо Планић је 
представио и госте на Скупштини -  Синишу Којића,  директора Средње школе Крагујевац 
и председника  Савета за стручно образовање и образовања одраслих и Заједнице 
Машинских школа , а они се захвалили Гојку на дугогодишњој успешној сарадњи.  

Потом се Гојко Бановић захвалио присутнима а посебно Елиду Бандељу на његовом 
залагању за пројекте које смо успели да реализују у подручју рада геодезија и 
грађевинарство, а потом је укратко изнео своје виђење рада Удружења (Заједнице школа) 
у чијем је раду је учествовао од 1990. године и као члан Скупштине, директор школе, али и 
као први секретар Заједнице. 

Зоран Зорић се још једном обратио присутнима и позвао на заједничко дружење. 
 
Пошто је исцрпљен дневни ред седница је завршена у 14,10 сати. 

 
 
 

ПРЕДСЕДНИК  
Удружења геодетских и грађевинских школа  

        Србије 
             Исо Планић 
 
 


